
10.00- 11.00 Реєстрація. Ранкова кава.  

 Підписання меморандуму ГС «Всеукраїнський аграрний форум»  з Політичною партією «Об’єднання «Самопоміч» 
про співробітництво для спільного проведення ефективних реформ у сільському господарстві та забезпечення роз-
витку сільських територій. Андрій Дикун,  Марія Дідух, Андрій Садовий 

11.00-11.20 ОФІЦІЙНЕ ВІДКРИТТЯ. 

Андрій Дикун – ГС «Всеукраїнська Аграрна Рада». Оголошення результатів соціального опитування  «Рейдерство в 
Україні» 

Степан Кубів  –  Перший віце-прем’єр-міністр України  - міністр економічного розвитку і торгівлі 

Ольга Матвіїва  – директор ГО «Бізнес—Варта» 

11.20-12.50 РЕЙДЕРСТВО ЗАГРОЗА СУЧАСНОМУ АГРОБІЗНЕСУ 

  ІСНУЮЧІ СХЕМИ РЕЙДЕРСТВА—ПРЕЗЕНТАЦІЯ ОКРЕМИХ ВИПАДКІВ. 

    ПРИЧИНИ ВИНИКНЕННЯ ТА МОЖЛИВІ ШЛЯХИ БОРОТЬБИ З РЕЙДЕРСТВОМ. 

Модератор – Андрій Дикун, ГС «Всеукраїнська Аграрна Рада» 

Тетяна Козаченко – адвокат, член ради ГО «Бізнес—Варта»   

Дмитро Моргун – адвокат  

Олена Сукманова – заступник Міністра юстиції з питань державної реєстрації 

Дмитро Сторожук – перший заступник Генерального прокурора України 

Олексій Філатов – заступник Голови Адміністрації президента України 

Ольга Матвіїва – директор ГО «Бізнес—Варта» 

Олексій Савченко – Голова Миколаївської обласної державної адміністрації 

12.50-14.00 Перерва на каву 

14.00-15.00    БОРОТЬБА З РЕЙДЕРСТВОМ НА ЗАКОНОДАВЧОМУ РІВНІ. НЕОБХІДНІ ЗМІНИ В ЗАКОНОДАВСТВІ. НОВАЦІЇ АНТИ-
РЕЙДЕРСЬКОГО ПРОЕКТУ ЗАКОНУ-8121. 

  Модератор – Ольга Матвіїва – директор ГО «Бізнес—Варта» 

  Михайло Соколов – заступник голови ГС «Всеукраїнська Аграрна Рада»  

Олександр Бакуменко – Народний депутат України 

Іван Мірошніченко – Народний депутат України, Голова Ради ГО «Бізнес – Варта» 

Сергій Лабазюк – Народний депутат України, Бізнес – омбудсмен ГО  «Бізнес – Варта» 

Олександр Опанасенко – Народний депутат України, член ГО «Бізнес – Варта» 

Леонід Козаченко – Народний депутат України, Бізнес – омбудсмен ГО  «Бізнес – Варта» 

Представники юридичних компаній 

15.00-16.00 Вечірня кава 

Протягом Форуму працюватиме Громадська приймальня, до якої учасники можуть звернутися зі своїми проблемами, пов’язаними 

із рейдерством. 

Також під час Форуму бажаючі зможуть записати відеозвернення до органів влади, розказати про свої потреби, проблеми,  

побажання. 


